
Strømsparing - tøvprat.

Nå må NVE ta tørn. Jeg har et hus og bruker den strømmen som må til, hverken
mer eller mindre. Jeg bruker ikke mer om strømmen er billig. Derimot dersom 
den hadde vært så billig som den var en gang og som den fortsatt kan være så 
hadde jeg hatt mer midler til andre nødvendigheter i livet. 
Jeg bruker den strømmen jeg må bruke verken mer eller mindre. Det hjelper 
ikke på situasjonen med høye strømpriser. Tvert imot! Strømmen har en 
kostpris og den bør gjelde året rundt!

Jeg har investert i varmepumpe uten støtte fra det offentlige! Huset er f.øvr. 
rimelig isolert Jeg har ikke varmekabler i gangveien og utkjørsel, men til tider 
skulle jeg ønske at jeg hadde det. Naturligvis ville jeg ikke brukt strøm når det 
ikke var nødvendig og jeg skulle tro at folk flest regulerer det etter beste evne.
Alt som kan være LED er det og utelys er styrt.

Dessuten kan man ikke stå frem og snakke om strømsparing når myndighetene 
ikke jør det selv Når myndighetene tar ibruk strøm der det ikke er nødvendig.
Det er ikke rart at man får underskudd på strøm!

Hva har man oppnådd med den elektrifisering som er gjor ttil nå  og  oppnår 
man  noe med det man planlegger å elektrifisere?.Jeg vil ha svar på dette nå!
Resultater, effekter må dokumenteres. 

Energipolitikken err feil. Energiloven skulle aldri vært endret og gjort 
strømmen, energien til en vare. Energien er en ressurs og Norge er rikt på det. 
Den må forvaltes til beste for hele samfunnet! Jeg kan ikke se at det er gjort 
tilnå! Det må rettes på!


